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Maj 4c na uwadze bezpieczefrstwo mieszkaricow ulicy Gornej rve Wloclarvku zrvracamy srg

z prclsbE o wykonanie utwardzenia narvierzchni drogi. Cyt. wniosek mieszkaicow do radnych

."Wvmienrona droga jest jedyna drngq dojazdou,4 do posesji liczqcej I I mieszkan z:jrnowan,vch
prz*z rodzrny z dzieirni i osoby starsz.e.

Droga lv obecnym stanie jest nierorvna, posiada liczne uszkodzenia i *yrnyte przez rvodg

deszcz..ow4 rCI$y. Z uwagr na to, ze jest to jedyna droga dojazdowa do q:siedl:r, z powodu
po\syz.szych uszkodzeri istnieie qyzyko, 2e nie dojedzie tam np. karetka pagotowia raturkowego."

l){ugo$c drogi to zaledrvie 100 metrdr,v z.at*m koszt utwardzenia nie bylbl' duzy, a sama

inrvestycja prprawilab-v" poziom bezpieczefrstwa uczestnikorv ruchu i kornfbn zycra

mieszkaficcl"l'.
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